

Technip Energies awarded major contract for Commonwealth LNG export facility in the United States

Technip Energies (PARIS:TE) has been awarded a major⁽¹⁾ Engineering, Procurement, and Construction (EPC) contract by Commonwealth LNG for its 9.5 Mtpa⁽²⁾ liquefied natural gas (LNG) facility located in Cameron Parish, Louisiana, USA.

The contract covers the delivery of six identical liquefaction trains using Technip Energies' SnapLNG by T.ENTM modular and scalable solution. By leveraging a single design replicated across all six trains, SnapLNG by T.ENTM enables schedule acceleration and cost optimization, while offering greater predictability and certainty at scale.

The award follows the successful completion of the front-end engineering and design (FEED) phase by Technip Energies.

With this project, Technip Energies further strengthens its position as a global leader in LNG, having delivered over 20% of the world's operating LNG capacity and pioneering modular and innovative project delivery models across the sector.

Arnaud Pieton, CEO of Technip Energies, commented: *"We are honored to be awarded the Commonwealth LNG project which is a testament to our world leading expertise in modularized LNG solutions. This project is pivotal in enhancing global energy security by ensuring a reliable and efficient supply of LNG. We are eager to leverage our world-class experience in LNG projects associated with our SnapLNG by T.ENTM innovative modular and productized approach to contribute to the success of this critical energy initiative."*

This award is pending Final Investment Decision (FID) by Commonwealth LNG and will therefore not be included in Technip Energies' backlog until FID or full notice to proceed is achieved.

(1) A "major" award for Technip Energies is a contract award representing above €1 billion of revenue.

(2) Mtpa: million tons per annum.

About Technip Energies

Technip Energies is a global technology and engineering powerhouse. With leadership positions in LNG, hydrogen, ethylene, sustainable chemistry, and CO₂ management, we are contributing to the development of critical markets such as energy, energy derivatives, decarbonization, and circularity. Our complementary business segments, Technology, Products and Services (TPS) and Project Delivery, turn innovation into scalable and industrial reality.

Through collaboration and excellence in execution, our 17,000+ employees across 34 countries are fully committed to bridging prosperity with sustainability for a world designed to last.

Technip Energies generated revenues of €6.9 billion in 2024 and is listed on Euronext Paris. The Company also has American Depositary Receipts trading over the counter.

For further information: www.ten.com

About Commonwealth LNG

Commonwealth LNG is developing a 9.5 mtpa liquefied natural gas (LNG) export terminal project located near Cameron, Louisiana. The project's leadership team is committed to building a world-class LNG facility while relentlessly focusing on safety, managing risk and achieving best in class environmental standards.

Website: <https://commonwealthlng.com/>

LinkedIn: <https://www.linkedin.com/company/commonwealth-lng/>

Contacts

Investor Relations

Phillip Lindsay
Vice-President Investor Relations
Tel: +44 207 585 5051
Email: [Phillip.Lindsay](mailto:Phillip.Lindsay@ten.com)

CommonwealthLNG



Commonwealth LNG

Media Relations

Jason Hyonne

Press Relations & Social Media Manager

Tel: +33 1 47 78 22 89

Email: [Jason.Hyonne](mailto:Jason.Hyonne@technip-energies.com)

Important Information for Investors and Securityholders

Forward-Looking Statements

This press release contains forward-looking statements that reflect Technip Energies' (the "Company") intentions, beliefs or current expectations and projections about the Company's future results of operations, anticipated revenues, earnings, cashflows, financial condition, liquidity, performance, prospects, anticipated growth, strategies and opportunities and the markets in which the Company operates. Forward-looking statements are often identified by the words "believe", "expect", "anticipate", "plan", "intend", "foresee", "should", "would", "could", "may", "estimate", "outlook", and similar expressions, including the negative thereof. The absence of these words, however, does not mean that the statements are not forward-looking. These forward-looking statements are based on the Company's current expectations, beliefs and assumptions concerning future developments and business conditions and their potential effect on the Company. While the Company believes that these forward-looking statements are reasonable as and when made, there can be no assurance that future developments affecting the Company will be those that the Company anticipates.

All of the Company's forward-looking statements involve risks and uncertainties, some of which are significant or beyond the Company's control, and assumptions that could cause actual results to differ materially from the Company's historical experience and the Company's present expectations or projections. Should one or more of these risks or uncertainties materialize, or should underlying assumptions prove incorrect, actual results may vary materially from those set forth in the forward-looking statements.

For information regarding known material factors that could cause actual results to differ from projected results, please see the Company's risk factors set forth in the Company's 2024 Annual Financial Report filed on March 10, 2025, with the Dutch Autoriteit Financiële Markten (AFM) and the French Autorité des Marchés Financiers (AMF) and in the Company's 2025 Half-Year Report filed on July 31, 2025 with the AFM and the AMF, which include a discussion of factors that could affect the Company's future performance and the markets in which the Company operates.

Forward-looking statements involve inherent risks and uncertainties and speak only as of the date they are made. The Company undertakes no duty to and will not necessarily update any of the forward-looking statements in light of new information or future events, except to the extent required by applicable law.

Attachments

- 1 [CommonwealthLNG](#)
- 2 [Technip Energies awarded major contract for Commonwealth LNG export facility in the United States](#)



Technip Energies remporte un contrat majeur pour une infrastructure d'exportation de GNL pour Commonwealth LNG aux États-Unis

Technip Energies (PARIS : TE) a remporté un contrat majeur⁽¹⁾ d'ingénierie, de fourniture des équipements et de construction (EPC) par Commonwealth LNG pour une infrastructure de gaz naturel liquéfié (GNL) d'une capacité de 9,5 Mtpa⁽²⁾ située à Cameron Parish, en Louisiane, aux États-Unis.

Ce contrat porte sur la livraison de six trains de liquéfaction identiques intégrant la solution modulaire et standardisée de Technip Energies SnapLNG by T.ENTM. En s'appuyant sur une conception unique répliquée sur l'ensemble des trains, SnapLNG by T.ENTM permet d'accélérer le calendrier d'exécution et d'optimiser les coûts, tout en renforçant la prévisibilité et la certitude à grande échelle.

L'attribution de ce contrat accordée par Commonwealth LNG pour leur projet d'infrastructure d'exportation de GNL fait suite à la réalisation avec succès par Technip Energies de l'étude d'ingénierie d'avant-projet détaillée (FEED).

À travers ce projet, Technip Energies confirme son positionnement de leader mondial dans le GNL, fort d'une contribution de plus de 20 % de la capacité mondiale en opération et d'un savoir-faire reconnu dans les modèles de livraison de projets innovants et modulaires.

Arnaud Pieton, Directeur général de Technip Energies, a déclaré : « Nous sommes honorés de la confiance qui nous est accordée

CommonwealthLNG



Commonwealth LNG

pour le projet Commonwealth LNG. Cela témoigne de notre expertise de premier plan en matière de solutions de GNL modulaires. Ce projet joue un rôle clé pour renforcer la sécurité énergétique mondiale en garantissant un approvisionnement fiable et efficace. Nous sommes fiers de mobiliser notre expérience de classe mondiale en matière de projets GNL, combinée à notre approche innovante et standardisée SnapLNG by T.ENTM, pour contribuer au succès de cette initiative énergétique stratégique. »

Ce contrat est conditionné à la décision finale d'investissement (FID) de Commonwealth LNG et ne sera donc pas intégrée au carnet de commandes de Technip Energies avant la décision finale d'investissement ou la notification complète du client pour démarrer le projet.

(1) Un contrat « majeur » pour Technip Energies est un contrat représentant plus d'un milliard d'euros de chiffre d'affaires.

(2) Mtpa : million de tonnes par an.

À propos de Technip Energies

Technip Energies est une entreprise de technologies et d'ingénierie de premier plan. Leader dans le GNL, l'hydrogène, l'éthylène, la chimie durable et la gestion du CO₂, nous contribuons au développement de marchés stratégiques tels que l'énergie, les dérivés énergétiques, la décarbonation et la circularité. Nos segments d'activité complémentaires, Technologies, Produits et Services (TPS) et Livraison de Projet, transforment les innovations en réalité industrielle à grande échelle.

Animés par des valeurs de collaboration et d'excellence dans l'exécution, plus de 17 000 collaborateurs dans 34 pays s'engagent pour allier prospérité et durabilité en faveur d'un monde conçu pour durer.

Technip Energies a généré un chiffre d'affaires de 6,9 milliards d'euros en 2024 et est cotée sur Euronext Paris. La société possède également des American Depositary Receipts négociés de gré à gré.

Pour plus d'informations : www.ten.com

À propos de Commonwealth LNG

Commonwealth LNG is developing a 9.5 mtpa liquefied natural gas (LNG) export terminal project located near Cameron, Louisiana. The project's leadership team is committed to building a world-class LNG facility while relentlessly focusing on safety, managing risk and achieving best in class environmental standards.

Website: <https://commonwealthlng.com/>

LinkedIn: <https://www.linkedin.com/company/commonwealth-lng/>

Contacts

Relations investisseurs

Phillip Lindsay

Vice-président Relations Investisseurs

Tel: +44 207 585 5051

Email: [Phillip.Lindsay](mailto:Phillip.Lindsay@ten.com)

Relations médias

Jason Hyonne

Responsable Relations presse & Réseaux sociaux

Tel: +33 1 47 78 22 89

Email: [Jason.Hyonne](mailto:Jason.Hyonne@ten.com)

Information importante pour les investisseurs et les actionnaires

Déclarations prospectives

Le présent communiqué de presse contient des déclarations prospectives qui reflètent les intentions, les convictions ou les attentes et projections actuelles de Technip Energies (la « Société ») concernant les résultats d'exploitation futurs de la Société, les revenus anticipés, les bénéfices, les flux de trésorerie, la situation financière, la liquidité, la performance, les perspectives, la croissance anticipée, les stratégies et les opportunités, ainsi que les marchés sur lesquels la Société opère. Les déclarations prospectives sont souvent identifiées par les mots « croire », « s'attendre à », « anticiper », « planifier », « avoir l'intention », « prévoir », « devrait », « pourrait », « peut », « estimer », « perspectives », et des expressions similaires, y compris la forme négative de celles-ci. L'absence de ces mots ne signifie toutefois pas que les déclarations ne sont pas prospectives. Ces déclarations prospectives sont basées sur les attentes, convictions et hypothèses actuelles de la Société concernant les développements et conditions commerciales futurs et leur effet potentiel sur la Société. Bien que la Société estime que ces déclarations prospectives sont raisonnables au moment où elles sont émises, il n'y a aucune garantie que les développements futurs affectant la Société seront ceux que la Société anticipe.

Toutes les déclarations prospectives de la Société impliquent des risques et des incertitudes, dont certains sont significatifs ou indépendants de la volonté de la Société, ainsi que des hypothèses qui pourraient faire en sorte que les résultats réalisés diffèrent sensiblement de l'expérience historique de la Société et des attentes ou projections actuelles de la Société. Si un ou plusieurs de ces risques ou incertitudes se matérialisaient, ou si les hypothèses sous-jacentes s'avéraient incorrectes, les résultats réels pourraient différer sensiblement de ceux énoncés dans les déclarations prospectives.

Pour plus d'informations sur les facteurs importants connus susceptibles d'entraîner une différence entre les résultats réels et les résultats projetés, veuillez consulter les facteurs de risque de la Société énoncés dans le Rapport Financier Annuel 2024 déposé le 10 mars 2025

auprès de l'Autoriteit Financiële Markten (AFM) aux Pays-Bas et de l'Autorité des marchés financiers (AMF) en France et dans le Rapport Financier Semestriel 2025 déposé le 31 juillet 2025 auprès de l'AFM et de l'AMF, qui comprennent une analyse des facteurs qui pourraient affecter la performance future de la Société et des marchés sur lesquels la Société opère.

Les déclarations prospectives comportent des risques et des incertitudes inhérents et ne sont valables qu'à la date à laquelle elles sont faites. La Société ne s'engage pas à mettre à jour les déclarations prospectives à la lumière de nouvelles informations ou d'événements futurs et ne le fera pas nécessairement, sauf dans la mesure requise par la loi applicable.

Pièces jointes

- | [CommonwealthLNG](#)
- | [Technip Energies remporte un contrat majeur pour une infrastructure d'exportation de GNL pour Commonwealth LNG aux États-Unis](#)